

## 寶島 Gogo 購！首月獨享三倍里數大禮

### 條款與細則

1. 活動期間為 2024 年 4 月 25 日至 2024 年 5 月 31 日，包含首尾兩天。
2. 此活動只限居香港、澳門、日本、韓國、新加坡、馬來西亞、泰國、印尼、菲律賓、越南、柬埔寨之國泰航空的國泰會員(以下稱「認可會員」)參加。居住地點乃根據會員於 2024 年 4 月 24 日或之前在「國泰 亞洲萬里通」登記之地址而定。
3. 參與活動之消費地點：  
MITSUI OUTLET PARK 林口  
MITSUI OUTLET PARK 台中港  
MITSUI OUTLET PARK 台南  
Mitsui Shopping Park LaLaport 台中
4. 賺取里數僅限以下指定公司抬頭發票：  
三新奧特萊斯股份有限公司  
三中港奧特萊斯股份有限公司  
三南奧特萊斯股份有限公司  
三中東區啦啦寶都股份有限公司
5. 認可會員持以上消費地點之指定公司抬頭發票至服務中心並出示國泰航空的國泰會員卡進行消費登錄及完成賺取里數手續，方可享有 3 倍里數（含基本 1 倍里數），即每台幣 30 元可賺取 3「亞洲萬里通」里數。
6. 欲賺取「亞洲萬里通」里數之認可會員，如持非紙本發票（如載具）者，需留存紙本明細或消費明細單據提供活動地點之服務中心核銷。無紙本明細者，得拒絕辦理不予登錄。
7. 認可會員須於消費當日完成辦理賺取里數手續，恕不接受任何事後申請或跨日累計。
8. 此優惠不可與任何其他推廣優惠一併使用。
9. 額外「亞洲萬里通」里數將於 2024 年 8 月 31 日或之前存入會員賬戶。
10. 國泰航空有限公司、亞洲萬里通有限公司及 MITSUI OUTLET PARK 台灣（三新奧特萊斯股份有限公司、三中港奧特萊斯股份有限公司及三南奧特萊斯股份有限公司）、Mitsui Shopping Park LaLaport 台中三中東區啦啦寶都股份有限公司）保留隨時更改或終止本活動及修改條款及細則而無需預先通知的權利。
11. 如有任何爭議，國泰航空有限公司、亞洲萬里通有限公司及 MITSUI OUTLET PARK 台灣、Mitsui Shopping Park LaLaport 台中保留最終決定權。
12. 須受其他一般條款及細則約束。
13. 須受其他國泰會籍條款及細則約束。

## Triple your mileage in the first month

### Terms and Conditions

1. "Triple your mileage in the first month" promotion period is from 25 April to 31 May 2024("Promotion Period"), including the first and last days.
2. This promotion is only open to Cathay members who reside in Hong Kong, Macau, Japan, South Korea, Singapore, Malaysia, Thailand, Indonesia, the Philippines, Vietnam, and Cambodia (hereinafter referred to as "Eligible Members"). The place of residence is determined based on the address registered in members' Cathay account on or before 24 April 2024.
3. Participating locations in the promotion:  
MITSUI OUTLET PARK LINKOU  
MITSUI OUTLET PARK TAICHUNG PORT  
MITSUI OUTLET PARK TAINAN  
Mitsui Shopping Park LaLaport Taichung
4. Mileage can only be earned with below designated company invoice:  
SANXIN OUTLET CO., LTD.  
SAN ZHONG GANG OUTLET CO., LTD.  
SANNAN OUTLET CO., LTD  
SAN ZHONG EAST DIST LaLaport CO., LTD.
5. Eligible members must bring the designated company invoice from the above-mentioned locations to the Customer Service Centre and present their Cathay membership card to complete the mileage earning process and registration. They can earn up to 3X bonus miles (including 1X regular miles), which means they can earn 3 Asia Miles for every TWD 30 spent.
6. For members holding non-paper invoices (such as electronic invoices), it is necessary to keep the consumption details and visit the Customer Service Centre for verification. Failure to provide the consumption details will result in disqualification.
7. Asia Miles earning is only applicable on the date of purchase. Any late application after the date of purchase will not be accepted for the purpose of earning Asia Miles.
8. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
9. The bonus miles will be credited to eligible member's account on or before 31 August 2024.
10. Cathay Pacific Airways Limited, Asia Miles Limited, MITSUI OUTLET PARK TAIWAN and Mitsui Shopping Park LaLaport Taichung reserve the right to alter or terminate the promotion and amend the terms and conditions at any time without prior notice.
11. All matters or disputes will be subject to the final decision of Cathay Pacific Airways Limited, Asia Miles Limited, MITSUI OUTLET PARK TAIWAN (SANXIN OUTLET CO., LTD. , SAN ZHONG GANG OUTLET CO., LTD. and SANNAN OUTLET CO., LTD) and Mitsui Shopping Park LaLaport Taichung (SAN ZHONG EAST DIST LaLaport CO., LTD.).
12. Other general terms and conditions apply.

13. Other Cathay terms and conditions apply.